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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over de problemen op en rond de Haringvlietbrug (ingezonden 5 juli 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de problemen op en rond de Haringvlietbrug?1 

Vraag 2
Is het waar dat automobilisten uit frustratie, tijdens een stroomstoring, de 
slagboom op de Haringvlietbrug hebben gedemonteerd? 

Vraag 3
Kunt u zich de frustratie van de automobilisten voorstellen als tijdens de spits 
de weg geblokkeerd wordt door een stroomstoring en er ogenschijnlijk niets 
gebeurt om het probleem te verhelpen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Zo ja, bent u van mening dat de Haringvlietbrug tijdens de spits zo weinig 
mogelijk open moet om de doorstroming van het wegverkeer zoveel mogelijk 
te garanderen, zoals in het artikel wordt gesuggereerd? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, hoe gaat u dat regelen? 

Vraag 5
Bent u van mening dat, mocht er een storing optreden, op de Haringvlietbrug 
of andere vergelijkbare wegen waarbij er beperkte alternatieve routes zijn, de 
storing binnen een half uur verholpen moet worden of tijdelijk verholpen 
moet worden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u dat bereiken? 

Vraag 6
Zijn er de afgelopen maanden meerdere problemen geweest op en rond de 
Haringvlietbrug? Zo ja, welke en hebben die problemen geleid tot gevaarlijke 
situaties? Zo ja, welke en hoe is met die gevaarlijke situaties omgegaan?

1 Ad.nl, 30 juni 2017
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